

Title (en)

Method of producing a covering, covering and its method of laying.

Title (de)

Verfahren zur Herstellung von Verkleidungen, Verkleidungen und Verfahren zum Anbringen dergleichen.

Title (fr)

Procédé de réalisation de revêtement, revêtement et son procédé de pose.

Publication

EP 0611201 A1 19940817 (FR)

Application

EP 94400262 A 19940208

Priority

FR 9301341 A 19930208

Abstract (en)

The present invention relates principally to a method of producing a covering (1), particularly for floors, to a covering obtained by means of this method, as well as to a method of laying the said covering. According to the invention, grooves (2) are made, for example in sheets of wood, which are filled with flexible adhesive (3). After the adhesive has set, an ablation of the material between the grooves, advantageously over a depth less than the depth of the groove, uncovers the projecting contact strips.

Abstract (fr)

La présente invention se rapporte principalement à un procédé de réalisation d'un revêtement (1), notamment pour les sols, à un revêtement obtenu par ce procédé, ainsi qu'à un procédé de pose dudit revêtement. Selon l'invention, l'on effectue des rainures (2), par exemple dans des plaques de bois, que l'on remplit de colle souple (3). Après la prise de la colle, une ablation de la matière entre les rainures, avantageusement sur la profondeur inférieure à la profondeur de la rainure, découvre les bandes de contact en saillies.

IPC 1-7

E04F 15/20; B27M 3/04; E04B 1/84

IPC 8 full level

B27M 3/04 (2006.01); **E04B 1/84** (2006.01); **E04F 15/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

B27M 3/04 (2013.01); **E04B 1/8409** (2013.01); **E04F 15/20** (2013.01); **E04B 2001/8414** (2013.01); **E04B 2001/849** (2013.01)

Citation (search report)

- [XA] EP 0455616 A1 19911106 - BOEN BRUK AS [NO]
- [XA] FR 1070820 A 19540817
- [XA] DE 3838733 A1 19900517 - OSTERWALD SPORTBODEN GMBH [DE]
- [A] FR 1140059 A 19570711
- [A] US 1864774 A 19320628 - STORM RAYMOND W

Cited by

FR2745835A1; FR2754843A1; GB2461531A; US2019383029A1; WO9734064A1; WO9817447A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0611201 A1 19940817; EP 0611201 B1 19981028; AT E172771 T1 19981115; DE 69414148 D1 19981203; FR 2701282 A1 19940812; FR 2701282 B1 19950421

DOCDB simple family (application)

EP 94400262 A 19940208; AT 94400262 T 19940208; DE 69414148 T 19940208; FR 9301341 A 19930208